

義式咖啡（Latte Art）導賞班/香港 Sky100 門票套票

義式咖啡（Latte Art）導賞班

- 即場示範及教授沖煮技巧並分享心得
- 指導學員沖煮咖啡技巧，煮出個人口味的咖啡

導賞班內容（約 1.5 小時）

- 瞭解咖啡歷史文化及背景簡介等；
- 瞭解原產地咖啡的風格及分析其特性；
- 瞭解各國不同咖啡沖煮方法，咖啡品評體系及風格判斷等；
- 教導如何使用咖啡器材；
- 導師即場示範及教授沖煮技巧，分享心得；
- 讓你掌握沖煮技巧，沖出一杯屬於自己的咖啡

（地址：深水埗大埔道 46 號）



香港 Sky100 觀景台

休閒好去處，與摯愛或三五知己共同欣賞香港日與夜的美景。

天際 100 香港觀景台，位於香港最高的環球貿易廣場 100 樓內，您可以 360 度無阻礙的鳥瞰香港與九龍半島的景致；無論日夜，一樣動人。白天，每一座摩天大樓都像是伸手可及；晚上那璀璨耀目的維港夜景，則令人嘆為觀止！



選擇一：義式咖啡（Latte Art）導賞班內容（約 1.5 小時）

優惠價每位\$188 元（大小同價） 至少 2 人起訂

選擇二：義式咖啡（Latte Art）導賞班 + Sky100 門票套票

優惠價每位\$258 元（大小同價） 至少 2 人起訂

*為配合香港現時採取的防疫措施:

1. 旅客出發前需進行體溫量度，如旅客出現發燒徵狀(37.2 度)，則不能繼續安排，費用不設退回。
2. 護已護人，參加導賞班和參觀期間客人需自行配帶口罩。

備註：

1. 如有查詢，請電郵至 suking@shaohuatravel.com 或致電+852 37594849 / 51384238（WhatsApp）。
2. 優惠有效日期：即日起至 2020 年 12 月 31 日。
3. 如購買義式咖啡（Latte Art）導賞班+Sky100 門票套票，兩個內容可分開不同日期使用（需於有效期內）。
4. 當懸掛 8 號或以上颱風信號或黑色暴雨警告生效時，導賞班或參觀可更改使用日期。（天氣查詢及預報，請瀏覽 www.hko.gov.hk）
5. 以香港為旅程最終目的地並在抵港前 14 天曾停留或過境孟加拉、埃塞俄比亞、印度、印尼、哈薩克斯坦、尼泊爾、巴基斯坦、菲律賓、南非、英國或美國的乘客，恕不接待。

地址：九龍油麻地彌敦道 430-436 號彌敦商務大廈 11 字樓 A 室
查詢電話：3759 4848/3759 4849 傳真：2566 7326 / 2332 5340

Latte Art / Sky100 admission Package

Latte Art (Primer)

- Demonstrate and teach brewing skills on the spot and share experience
- Instruct students to make a cup of coffee of their own taste with brewing skills

Latte Art Contents (1.5H)

- Introduce the history, culture and background of coffee;
- Introduce the styles of coffee from different origins and analyze its characteristics;
- Introduce different brewing methods of coffee from different countries, and the evaluation system of coffee and style judgment, etc;
- Learn how to use the coffee equipment;
- The instructor demonstrates and teaches the brewing skill on the spot, shares the experience that how to brew a amazing coffee:
- Make a cup of your own coffee with the brewing skills shared by the instructor
(Address: 46 Tai Po Road, Sham Shui Po)



Hong Kong Sky100

- Witness spectacular views of Victoria Harbour at Hong Kong Sky100.
- Enjoy a panoramic view of the skyline in the city's highest observation deck.

Visit International Commerce Centre, the tallest building in Hong Kong for the Sky100 Observation Deck. Take a high-speed elevator and ascend past 100 floors to reach the highest indoor observation deck in the city. Take in the panoramic view of the skyline and Victoria Harbour. Learn more about Hong Kong's history at the deck's interactive exhibit. Experience a unique view of the city at the Sky100 Observation Deck!



Latte Art Workshop

Special price \$188 per person (the same price for adults and children)

Latte Art Workshop and Hong Kong Sky100 Ticket Package

Special price \$258 per person (the same price for adults and children)

(This two products requires at least 2 travelers, please consider before booking)

As a precautionary measure in line with prevention efforts taking place across Hong Kong :

1. Please take a temperature measurement before departure. If you have a fever (37.2 degrees), admission will not be arranged and the fee will not be refunded.
2. All passengers are required to wear masks during class and during the visit.

Important Info:

1. For enquiries, please email to suking@shaohuatravel.com or call +852 37594849/51384238 (WhatsApp)
2. The special price valid date: from now until December 31, 2020.
3. If you purchase a Latte Art guided tour and Sky100 ticket package, the two contents can be used on different dates (must be within the validity period).
4. The class and the sky100 ticket can be changed if Typhoon signal No.8 or above /Black Rainstorm Warning Signal is hoisted; (Customer may refer to www.hko.gov.hk for the most updated weather forecast and reports.)
5. Passengers who are ending their journey in Hong Kong and have visited or transited through Bangladesh, Ethiopia, India, Indonesia, Kazakhstan, Nepal, Pakistan, the Philippines, South Africa, the United Kingdom or the United States in the 14 days prior to arriving will be not received.